



LEUPOLD®

Leupold® MX-6HD™ Spotting Scope

Instruction Manual

Leupold MX-6HD spotting scope is built with an incredible combination of ruggedness and Professional-Grade Optical performance. From the battlefield to the most remote hunting camp, our MX-6HD spotting scope is the choice of professional guides, hunters, law enforcement, and military operators around the world.

Product Features

- 6:1 zoom range
- Separate focus for reticle and target image
- Integral accessory rails
- Long eye relief
- Waterproof
- High-Definition
- Proprietary gas filled for fogproof performance
- Interchangeable Form-Fit Eyecups
- Compact, Lightweight, Rugged Body
- Professional-Grade Optical System
- First focal plane reticle
- Flip-open lens covers
- Guaranteed for life

Using the MX-6HD Spotting Scope

Interchangeable Eyecups

Leupold MX-6HD spotting scope comes with interchangeable, Form-Fit eyecups to help reduce eyestrain and allow for ease of use with or without eyeglasses.

Changing Magnification

The magnification levels of the MX-6HD spotting scope can be adjusted by rotating the zoom ring located in front of the diopter focus adjustment.

Focusing

The MX-6HD spotting scope features an eyepiece adjustment for optimal reticle focus and a side focus adjustment for independent target focus.

Using a Tripod

The Leupold MX-6HD spotting scope is equipped with an integral Arca-Swiss tripod rail in addition to a ¼-20 screw hole for attachment to other tripod mounts.

Maintenance of the MX-6HD Spotting Scope

Seals

All seals are permanent and require no maintenance.

Lenses

This optic has lens coatings designed to maximize light transmission and reduce glare. To clean, use clean air or a soft lens brush to remove dust or debris. Do not wipe the lens before removing loose particles. If additional cleaning is required, lightly dampen a lens cleaning tissue, or clean cotton swab with pure water or high-purity isopropyl alcohol and gently clean the lens using minimal pressure. Do not reuse tissues or cotton swabs.

Product Service

If your Leupold MX-6HD spotting scope fails to perform in any way, you may return it directly to the factory (or one of our international service centers) for service. To return a product for service from within the U.S. follow these shipping instructions:

Register Your Product at: Leupold.com/product-registration

Remove accessories from the spotting scope
(DO NOT REMOVE ACCESSORY MOUNTING RAILS)

1. Record the serial number of the spotting scope and keep it for your records.
2. Visit leupold.com/rma/warranty/create and follow the instructions there to start the warranty process. When shipping the product, include the Packing Slip that will be provided.
3. Pack the spotting scope in its original box (if you have it), as this is the safest shipping container. Wrap the package securely using filament strapping tape on the outside.
4. Ship the spotting scope by a traceable parcel or mail service (insured, if possible) to one of the following addresses:

IN THE UNITED STATES:

Parcel Service:

Leupold Product Service
14400 NW Greenbrier Parkway
Beaverton, OR 97006-5790 USA

Mail Service:

Leupold Product Service
P.O. Box 688
Beaverton, OR 97075-0688 USA

Our Product Service Telephone Numbers Are:

Local (503) 526-1400
Toll-Free 1(800) LEUPOLD (538-7653)
Fax (503) 352-7621

Leupold Lifetime Guarantee

If your Leupold scope, sight, binocular or spotting scope doesn't perform, we will repair or replace it for free, whether you're the original owner or not – forever.

For complete details visit leupold.com/warranty

La longue-vue Leupold MX-6HD est conçue avec une combinaison incroyable de robustesse et de performance optique de niveau professionnel. Du champ de bataille aux camps de chasse les plus reculés, notre longue-vue MX-6HD est le choix privilégié des guides professionnels, des chasseurs, des forces de l'ordre et des opérateurs militaires à travers le monde.

Caractéristiques

- Plage de zoom 6:1
- Mise au point séparée pour le réticule et l'image
- Rails pour accessoires
- Long dégagement oculaire
- Étanche
- Haute définition
- Remplissage au gaz propriétaire anti-buée
- Œilletons interchangeables Form-Fit
- Corps compact, léger et robuste
- Système optique de niveau professionnel
- Réticule au premier plan focal
- Couvercles d'objectifs rabattables
- Garantie à vie

Utilisation de la longue-vue MX-6HD

Œilletons interchangeables

La longue-vue MX-6HD est fournie avec des œilletons interchangeables Form-Fit, qui réduisent la fatigue oculaire et permettent une utilisation avec ou sans lunettes.

Réglage du grossissement

Le grossissement se règle en tournant la bague de zoom située devant la bague de réglage dioptrique.

Mise au point

La MX-6HD dispose d'un réglage de mise au point à l'oculaire et d'un réglage latéral pour obtenir une mise au point indépendante et optimale du réticule.

Utilisation avec un trépied

La longue-vue Leupold MX-6HD est équipée d'un rail de trépied Arca-Swiss intégré, ainsi que d'un filetage ¼-20 pour la fixation sur d'autres supports de trépied.

Entretien de la longue-vue MX-6HD

Joints

Tous les joints sont permanents et ne nécessitent aucun entretien.

Lentilles

Cette optique possède des traitements de lentilles conçus pour maximiser la transmission de la lumière et réduire l'éblouissement. Pour le nettoyage, utilisez de l'air propre ou une brosse douce pour lentilles afin d'enlever la poussière et les débris. N' essayez pas la lentille avant d'avoir retiré les particules libres. Si un nettoyage supplémentaire est nécessaire, humidifiez légèrement un papier de nettoyage pour optique ou un coton-tige avec de l'eau pure ou de l'alcool isopropylique de haute pureté, puis nettoyez délicatement la lentille avec une pression minimale. Ne réutilisez pas les papiers ou les cotons-tiges.

Service après-vente

ISI votre longue-vue Leupold MX-6HD ne fonctionne pas correctement, vous pouvez la renvoyer directement à l'usine (ou à l'un de nos centres de service internationaux) pour réparation. Pour retourner un produit depuis les États-Unis, suivez les instructions d'expédition suivantes : Register Your Product at: Leupold.com/product-registration

Retirez les accessoires de la longue-vue

(NE PAS RETIRER LES RAILS DE FIXATION DES ACCESSOIRES)

1. Notez le numéro de série de la longue-vue et conservez-le pour vos dossiers.
2. Rendez-vous sur leupold.com/rma/warranty/create et suivez les instructions pour démarrer la procédure de garantie. Lors de l'envoi du produit, incluez le bon d'expédition fourni.
3. Emballez la longue-vue dans sa boîte d'origine (si vous l'avez), qui constitue le contenant le plus sûr pour l'expédition. Fermez le colis solidement avec du ruban de cerclage filamenteux.
4. Expédiez la longue-vue par un service postal ou de colis traçable (assuré si possible) à l'une des adresses suivantes :

AUX ETATS UNIS:

Parcel Service:

Leupold Product Service
14400 NW Greenbrier Parkway
Beaverton, OR 97006-5790 USA

Mail Service:

Leupold Product Service
P.O. Box 688
Beaverton, OR 97075-0688 USA

Téléphone du service après vente :

Local (503) 526-1400
Toll-Free 1(800) LEUPOLD (538-7653)
Fax (503) 352-7621

HORS DES ETATS UNIS:

Canada:

Korth Group Ltd., 64186-393 Loop
East, Okotoks, AB T1S 0L1, Canada

Australie:

Nioa, 80 Lomandra Drive,
Eagle Farm, Qld 4009, Australia (for
items originating from Australia, New
Zealand, New Caledonia and Japan)

Afrique du Sud:

Formalito, 1019 Pretorius Ave.
Lyttelton Manor, 0157,
South Africa

Pour les autres Pays, s'adresser à votre revendeur.

GARANTIE À VIE LEUPOLD

Si votre lunette de visée, viseur, jumelles ou longue-vue Leupold ne fonctionne pas correctement, nous la réparerons ou la remplacerons gratuitement, que vous soyez le propriétaire d'origine ou non, à vie*.

*Conditions et détails, consultez : leupold.com/warranty.



LEUPOLD & STEVENS INC.

leupold.com

P.O. Box 688
Beaverton, OR 97075-0688 U.S.A.
1 (800) LEUPOLD (538-7653)

14400 NW Greenbrier Parkway
Beaverton, OR 97006-5790 U.S.A.
(503) 526-1400

Part# 188308 Artwork# 188853